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PROTOKÓŁ

Z  POSIEDZENIA  WSPÓLNEGO

KOMISJIRADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  22 maja  2019r.

'l

W posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  które  odbyło

się  w dniu  22 maja  2019r.  w sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,  udział

wzięli  członkowie  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  oraz  zaproszerń  goście,  zgodnie

z dołączoną  do protokołu  listą  obecności.

Obecnych  I  7 radnych.

Nżeobecny  radny  Sylwester  Kamyszek.

Listy  obecności  poszczególnych  Komisji  stanowią  załącznik  nr  1 do protokołu.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju

Gospodarczego  -  Zbigniew  M[arkowski,  który  zapytał,  czy  Radni  wyrażają  zgodę

na prowadzenie  posiedzeia  przez  pana  Markowskiego?  Radni  wyrazili  zgodę.

Na  początku  posiedzenia  poszczególni  Przewodniczący  Komisji  przedstawili  porządki

obrad,  tj.:

Komisia  BudżetowaźRozwoiu  Gospodarcze5zo:

1.  Informacja  z działalności  SP ZOZ  za rok  2018.

2. Informacjazrea1izacjiPlanuNaprawczegoSPZOZ.

3. AnalizamateńałównasesjęizaopirńowanieprojektówuchwałRadyPowiatu.

4.  Informacja  o zmianach  budżetu  dokonanych  przez  Zarząd  Powiatu.

5. Wnioski  i opinie  Komisji.

6. Sprawy  różne.

KomisiaBezpieczeństwa,  OchronySrodowiskaźRolnictwa.'

1.  Dojazdy  młodzieży  do szkół  środkami  komunikacji  publicznej  -  stan  obecny  oraz  stan

pożądany.

2. Ana1izamateńałównasesjęizaopirńowanieprojektówuchwał.

3. Wnioski  i opinie  Komisji.

4. Sprawy  różne.

KomźsiaEdukaqii,  Zdrowźa, Sportu, Kultu4yiPolźtykiSpołecznęi:

1.  Sprawozdanie  z funkcjonowania  SP ZOZ  w Nowym  Tomyślu  za 2018  r.

2. Aktualna  sytuacja  finansowa  SP ZOZ  oraz  postępy  prac  modernizacyjnych  szpitala.
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Poradnictwo  Psychologiczno-Pedagogiczne  -  analiza  wykonywania  zadań  PPP.

Działalność  placówek  specjalnych  -  podsumowanie  działań  w roku  szkolnym  2018/19.

Analiza  mateńałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu.

Wnioski  i opinie  Komisji.

Sprawy  różne.

W pierwszej  kolejności  o zabranie  głosu  został  poproszony  Dyrektor  SP ZOZ  -

Tomasz  Przybylski,  który  omówił  działalność  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  za rok  2018.

Główna  Księgowa  SP ZOZ  -  Beata  Wolanin  omówiła  aktualną  sytuację  finansową

szpitala  na  podstawie  mateńału,  który  stanowi  załączriik  nr  2 do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  otworzył  dyskusję.

Radni  podjęli  dyslcusję  na temat  trudnej  sytuacji  kadrowej  panującej  w szpitalu,

w szczególności  na  Oddziale  Chorób  Wewnętrznych  oraz  Oddziale  Dziecięcym.

Następnie  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego

poinformował,  że odrębne  tematy  poszczególnych  Komisji  są dostępne  w wersji  pisemnej

i zapytał,  czy  do przedmiotowych  tematów  są  pytania?

Temat  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa:,,  Dojazdy  młodzieży

do szkół  środkami  komunikacji  publicznej  -  stan  obecny  oraz  stan  pożądany"  -  załącznik

nr  3 do protokołu  -  brak  pytań.

Temat Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury  i Polityki 8połeczne3:,,Poradnictwo
Psychologiczno-Pedagogiczne  -  analźza  wykonywania  zadań  PPP"  -  załączriik

nr  4 do protokołu  -  brak  pytań.

Temat Komisji  Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury  i Polityki Społeczne3:,,Działalriość
placówek  speŻ::jalnych - podsumowanie  działań  w roku  szkolnym  2018/19"  - załącznik

nr  5 do protokołu  -  brak  pytań.

Temat Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego: ,,Informacja o zmianach
budżetu  dokonanych  przez  Zarząd  Powiatu"  -  brak  pytań.

Posiedzenie Komisji opuścili: radna Dorota Kaczmarekiradny  Patryk K4kolewski.
Obecnych  15  radnych.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  przeszedł

do punktu,,Analiza  mateńałów  na sesję  i zaopirńowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu".

działalności  Zarządu  PowiatuSprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.
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Sprawozdanie  z wdrażania  Planu  Naprawczego  SP ZOZ.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poinformował,
że Dyrektor  SP ZOZ  niezwłocznie  dostarczy  sprawozdanie  z Programu  Naprawczego.

Analiza  działalności  Samodzielnego  Publicznego  Zamadu  Opieki  Zdrowotnej  w Nowym
Tomyślu  za rok  2018.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania?  Pytań  rńe było.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2019.
Skarbnik  Powiatu  omówiła  zmiany  proponowane  do budżetu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.
Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2019  -  2029.

Skarbnm  Powiatu  ornówiła  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisjź  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (spłata  kredytów).

Skarbnik  Powiatu  omówiła  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (sfinansowanie  planowanego  deficytu).

Skarbnik  Powiatu  omówiła  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  H)H7. projekt  uchwały.

Projekt  uchwaly  w  sprawie  współpracy  przy  realizacji  zadania  polegającego

na  przeprowadzeniu  badania  potencjału  turystyczno-kulturowego  Szlaku  Wikliny

i sporządzeniu  raportu  z przeprowadzonego  badania.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.
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Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiriiowali  ww.  projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Miedzichowo.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwa0.

Projekt  uchwały  w sprawie  powołania  Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym  Publicznym

Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytarńa  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  VI/43/2019  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  z  dnia  27  lutego  2019r.  w  sprawie  określenia  zadań  z  zakresu

rehabilitacji  zawodowejispołecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie

Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2019  roku.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej

zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej

pe4niącej  funkcję  pogotowia  rodzinnego.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  nazwy  Zespołu  Szkół  Nr  2 im.  Stanisława  Staszica

w Nowym  Tomyślu.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu  -  Marek

Nyćkowiak  omówił  proponowane  zmiany  dotyczące  szkół.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopitxiowali  ww.  projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  nazwy  Liceum  Ogólnokształcącego  nr  l w Nowym

Tomyślu,  wchodzącego  w sldad  Zespołu  Szkół  nr  I w  Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,
czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.
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Członkowie  Komisji  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt

uchwały.

,,za"  -  IO  głosów

,, przeciw  "  -  O głosów

,, wstrzyrmtjących  się"  -  5 głosów

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  nazwy  Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  -

Zaoczne  w  Nowym  Tomyślu,  wchodzącego  w sklad  Zespołu  Szkół  nr  l  w  Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,

czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  rńe  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt

uchwały.

,, za  "  -  10  głosów

,, przeciw  "  -  O głosów

,, wstrzymujących  sźę"  -  5 głosów

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  nazwy  Branżowej  Szkoły  I stopnia  nr  2 w Nowym

Tomyślu,  wchodzącej  w skJad  Zespołu  Szkół  nr  I w  Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,

czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  nazwy  Technikum  w Nowym  Tomyślu,  wchodzącego

w skład  Zespołu  Szkół  nr  1 w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,

czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  nazwy  Zespołu  Szkół  Zawodowych  i Licealnych

im.  dra  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,

czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie zaopiniowali  H)H). projekt  uchwaly.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  nazwy  Technikum  w Nowym  Tomyślu,  wchodzącego

w skład  Zespołu  Szkół  nr  2 w  Nowym  Tomyś}u.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,

czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyĘwnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  nazwy  Branżowej  Szkoły  I stopnia  nr  l w Nowym

Tomyślu,  wchodzącej  w  sldad  Zespołu  Szkół  nr  2 w Nowrym  Tomyślu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,

czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.
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Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  ucliwały.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  nazwy  Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych

w  Nowym  Tomyślu,  wchodzącego  w sklad  Zespołu  Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,

czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  ie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  nazwy  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia

Ustawicznego  im.  gen.  Dezyderego  Chłapowskiego  w Trzciance.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,

czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopirxiowali  vpw. projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Technikum  w Trzciance,  wchodzącego  w  skład

Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w  Trzciance.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  zapytał,

czy  są  pytania  do projektu  uchwały?  Pytań  rńe  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  gichwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  w punktach:  ,,Wnioski  i opinie  Komisji"  oraz,,Sprawy  różne"  zapytał,  czy  ktoś

z Radnych  chce  zabrać  głos?

Radni  podjęli  dyskusję  na  temat  naboru  elektronicznego  do szkół  ponadgimnazjalnych.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju

Gospodarczego  podziękował  wszystkim  i zakończył  posiedzerńe  Komisji.

Przewodni  Komźsji

Budżetowej  iRozw  au Gospodarczego

4,
Zbign  arkowski

Prorokolari[

Agnies:ka  Hemcz
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Załączrńk  nr  l

Lista  obecności  na  posiedzeniu

Komisii  Edukacii,  Zdrowia, Sportu, Kultury  i Polityki  Społeczrxei
w dniu  22  maja  2019r.

1.  Jacek  Pieprzyk

2. Dariusz  Chłopek

3. Marcin  Brambor

4. Konrad  Drąg

5. Adam  Frąckowiak

6. Dorota  Kaczmarek

Wiceprzewodniczący

Członek

Członek

Członek

Członek

Członek

Członek

Członek

Człoriek
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.l!,]l,,,Łeg.

7. Ireneusz  Kozecki

8. Zbigniew  Markowski

9, Adam  Pilc

10.  Tomasz  Szczechowicz

1l.  Paweł  Wikoszarski

Goście:

2).-.................... ...7.


